
ABB安全移动装置DSQC647 3HAC026272-001

产品名称 ABB安全移动装置DSQC647 3HAC026272-001

公司名称 湖南驰开智能机器人有限公司

价格 .00/件

规格参数 品牌:ABB
型号:DSQC647 3HAC026272-0
类型:安全移动装置

公司地址 资兴市唐洞街道经济开发区创新创业基地8栋1层

联系电话 862033523700 13560064349

产品详情

产品名称：ABB安全移动装置DSQC647 3HAC026272-001

 

产品型号：DSQC647 3HAC026272-001

 

3HAC026272-001 is delivered without EMC-strip.2pc EMC-strip ,3HAC026945-001, are
needed and purchased separateIf not used with axis computer 3HAC029157-001two bracket 
3HAC041647-001 needs to be purchased

公司销售进口备件由国外生产厂家直接进货，为客户节省时间和成本。

市面上难找的停产的备件我们都能够为您解决！

我们的目标就是国内用户采购国外备件遇到困难和疑难时都能找到我们。

因产品上传数量有限，如您有其他ABB零部件的需求，请电议我们，留言无法回复！



我们能提供颇具竞争力的价格并能够迅速交货，我们长期以来致力于解决国内用户采购国外备件中的疑
难问题，并为广大用户提供电气及工控自动化成套设备的购销、现场调试等全面周到的服务。

我司提供工业机器人系统化服务，致力于投身工业机器人自动化行业十多年，喷涂机器人、点焊机器人
、码垛机器人，编程调试、维修保养、技术支持。诚信为本，严守标准！所售产品经过严格测试和认证
。

我司有大量样机测试平台，可为客户提供检测。首先了解客户设备故障，为客户确认故障点，并提供解
决方案及报价，客户可选择发至我司维修检测或者技术工程师出差服务，维修产品测试正常后发货。

我们将以的品质、的信誉、真诚积极的合作态度，与您建立一种互信、稳固、可靠、久远的合作关系。
为企业提供机器人问题系统解决方案！

欢迎查看主页右上角咨询我们——湖南驰开智能机器人有限公司

We can provide competitive prices and deliver quickly. We have long been committed to solving the difficult
problems of domestic users purchasing foreign spare parts, and provide comprehensive and thoughtful services for the
purchase and sales of electrical and industrial control automation complete equipment, on-site debugging, and so on.

Our company provides systematic services for industrial robots and has been committed to the automation industry of
industrial robots for more than ten years. We specialize in spraying robots, spot welding robots, palletizing robots,
programming debugging, maintenance, and technical support. Sincerity is the foundation and strict adherence to
standards! The products sold have undergone rigorous testing and certification.

Our company has a large number of prototype testing platforms that can provide testing for customers. Firstly,
understand the customer's equipment faults, confirm the fault points for the customer, and provide solutions and
quotations. The customer can choose to send them to our company for maintenance and testing or technical
engineers for business trips. The repaired products can be shipped after normal testing.

We will establish a mutual trust, stable, reliable, and long-term cooperative relationship with you with our quality,
reputation, and sincere and positive cooperation attitude. Provide robot problem system solutions for enterprises!

Welcome to the upper right corner of the homepage to consult us - Hunan Chikai Intelligent Robot Co., Ltd

优势品牌：ABB；发那科FANUC；安川YASKAWA；KUKA库卡；川崎Kawasaki；西门子SIEMENS；横河
Yokogawa；德国钴领guhring；FESTO费斯托；OMRON欧姆龙；Nabtesco纳博特斯克

ABB-1130 motherboard ASH-EXPRESS-LPC-D425 processing module

ABB DSQC3041 3HAC063913-001 Driver

ABB NTMP01 Termination Unit

ABB Safety Mobile Device DSQC647 3HAC026272-001



ABB Teaching pendant DSQC3060 3HAC064211-001

ABB track slider 3HAC042192-001

ABB 3HAC025338-004 servo driver

ABB Spraying Machine Cup 1C0344 1C0342 4N10090 3HS0866-01 1N10086 1N0617 1N1319 1C0480 4N10090

ABB DSQC661 3HAC026253-001

ABB 3HAC028357-001 Teaching pendant

ABB external axis servo motor 3HDAKG0004A007

ABB IRB1600 3HAC021455-001 servo motor

ABB MUGU-516937 servo motor

ABB Air Bearing Spraying Robot 2C0683N

ABB 3HNA006147-001 Control Cabinet Power Module PDB-01 Board

ABB harness 3HAC026554-001

ABB spraying robot eight claw electrode sleeve 2N2392

ABB 3HAC035397-001 Cable SMB

ABB IRB360 cable 3HAC029695-001

ABB 3HAC028584-001 Harness-DSQC662/Comp/P

ABB 3HAC028578-001 harness power supply G1.X2-G2.X1

ABB 3HAC028585-001 Wire harness USB/G2.X8/X24

ABB harness 3HAC026967-001

ABB 3HNA006146-001 Safety Contact Plate SIB-01

ABB Robot 3HAC044513-001

ABB 3HAC021601-001 Pipeline Sheath

ABB 3HAC046408-001

ABB IRB1410 Mechanical Wrist

ABB 3HAC050173-001 buffer

ABB IRB Robot 3HAC023252-002 Pipeline Package



ABB 3HAC037799-001 Robot Cable

ABB 3HAC060943-001 IO Communication Module

ABB IRB1200 3HAC044517-001 Six axis motor

ABB 3HNE08898-1

ABB 3HNP03854-1

ABB 3H
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